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 Protokół nr 167/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 11 września 2014 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu – pani Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/.  
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr 149/740/2014 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 11 marca 2014r. w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku. 
/na posiedzenie weszła pani Joanna Ćwiklińska – referent w Wydziale Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pani Ćwikli ńska poinformowała, że powyższa uchwała zmienia uchwałę z marca w sprawie 
upoważnienia pana M. Wodarę – dyrektora ZSZ do realizacji projektu dotyczącego praktyk 
zawodowych w Niemczech. Wyjaśniła, że zmienia się § 4 uchwały, który otrzymał brzmienie: 
„Całkowita wartość projektu wynosi 28 134 EUR” /w pierwotnej uchwale wartość projektu 
podana była w złotówkach/.  
Członkom Zarządu przedłożony został projekt uchwały z naniesionymi poprawkami. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek,         
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „W życzliwej szkole marzenia stają się 
celem – praktyki zawodowe w Niemczech”. 
 
Członkom Zarządu przedłożony został projekt uchwały z naniesionymi poprawkami. 
 

Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod 
obrady Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

/pani J. Ćwiklińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie utworzenia zniesionego Sądu Rejonowego w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Starosta poinformowała, że zmieniły się przepisy dotyczące tworzenia i znoszenia sądów 
rejonowych. Wyjaśniła, że do tej pory należało spełnić dwa warunki, a mianowicie liczba 
mieszkańców w powiecie musi wynosić 50 tys. oraz liczba spraw, które wpłynęły do 
zniesionych sądów rejonowych musi wynosić powyżej 5000. Dodała, że spełniony jest drugi 
warunek, ponieważ w 2012 roku do Wydziałów Zamiejscowych Sądu Rejonowego w Iławie 
wpłynęło 5053.  
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W związku z powyższym na dzisiejszą sesję przekazana zostanie radnym uchwała dotycząca  
utworzenia zniesionego Sądu Rejonowego. 
Pani Sekretarz poinformowała, że z projektu uchwały z uzasadnienia wykreślona została 
liczba spraw, które wpłynęły w 2013r. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod 
obrady Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pani Trzaskalska poruszyła kwestię dotyczącą wydawania kart parkingowych dla 
niepełnosprawnych. Poinformowała, że zwróciła się do niej osoba która chciała złożyć 
wniosek w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. Dodała, że na stronie powiatu jest 
informacja, z której wynika iż od 1 lipca wchodzą zmiany dotyczące zasad wydawania kart 
parkingowych i organem wydającym karty parkingowe zajmuje się przewodniczący 
Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności.  Wyjaśniła, że stare karty 
parkingowe z dniem 30 listopada tracą ważność. Jednym z warunków ubiegania się o kartę 
jest posiadanie orzeczenia o niepełnosprawności oraz wpłata 21 zł na konto PCPR. Pani 
Trzaskalska poinformowała, że wspomniana wyżej osoba wpłaciła na konto powyższą kwotę i 
chciała złożyć wniosek. Niestety otrzymała odpowiedź od pracownicy PCPR-u, że wniosek 
nie zostanie przyjęty, ponieważ legitymacje są ważne do końca listopada i wnioski będą 
przyjmowane od listopada br.  
Pani Trzaskalska zapytała, czy jednostka wyrobi się z wydaniem kart parkingowych. Ponadto 
stwierdziła, że wniosek powinien być przyjęty, natomiast w jakim terminie będą rozpatrywane 
wnioski to już kwestia organizacyjna PCPR-u. 
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pani Trzaskalskaiej. 
Pani Starosta poprosiła panią Sekretarz o wyjaśnienie powyższej kwestii. 
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